
                                                                                                                                                                                                                     
 

 

 

 

 

Svar på Interpellation av Andréa Hedin (M) till 
borgarrådet Emilia Bjuggren (S) om skyddsnät 
på bollplaner vid stadens skolor 
Dnr KS 2025/275 
 
Att ett fönster gått sönder i ett bostadshus i samband med bollspel på 
Eriksdalsskolan är såklart olyckligt. SISAB för en nära dialog med 
skolorna och sätter vid behov upp skyddsnät. Bolagets bild är däremot att 
detta inte är ett omfattande problem. Vad gäller den aktuella skolan kan 
jag också konstatera att SISAB satt upp ett bollnät sedan en tid tillbaka för 
att förhindra att liknande olyckor uppstår i framtiden.  
 
Med det sagt är det svårt att helt ta bort risken för att egendom kan skadas 
i samband med att barn och unga ägnar sig åt bollsporter eller annan lek i 
stadens verksamheter. Detta oavsett om det handlar om glasrutor på 
bostadshus, bilar eller något annat. Att helt bygga bort dessa risker eller på 
annat sätt begränsa barns idrottande och lek är varken möjligt eller 
önskvärt. Tvärtom är det en tydlig prioritering för den rödgröna 
majoriteten att fler elever ska idrotta och röra på sig såväl under som i 
anslutning till skoldagen.  
 
Vi ska naturligtvis göra vad vi kan för att minska risken för olyckor. 
Däremot kommer det alltid finnas en risk för att bollspel på stadens 
idrottsplatser, skolor och parker kan komma att leda till skador på 
egendom. Det är däremot inte rimligt att staden ska ta samtliga kostnader 
för skador på privat egendom som uppstår till följd av att barn spelar 
bollsporter på våra skolgårdar eller i någon annan av stadens 
verksamheter. Vad gäller frågan om ersättning kan jag också konstatera 
att hemförsäkringar sannolikt kan täcka kostnader likt denna.  
 
 
Stockholm den 4 mars 2025 
 
Emilia Bjuggren 
 

 
 


